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Београд - Директорка Фонда за хуманитарно право Наташа Кандић изјавила је да би
Србија требало да прихвати Ахтисаријев план за Косово.

  

Она је, гостујући на Б92, оценила да би се у противном могло поновити оно што се
догодило неприхватањем плана "З 4" за Србе у Хрватској.

  

Питање Косова требало би решити на позитиван начин, јер су Србији, као и Косову,
потребне европске интеграције, рекла је она.

  

Она је додала да Србија треба да прихвати Ахтисаријев план који, према њеној оцени,
подржава права Срба, јер би у противном већ за два месеца могло бити касно. 

  

Србију нико не тера да призна Косово и не мора да га призна, али мора да успостави
сарадњу и да "пружи руку Косову", јер је то у интересу и Срба на Косову и историјског
помирења које је неопходно, рекла је Кандићева Телевизији Б92. 

  

Не би се смело дозволити постављање барикада на северу Косова јер оне, како тврди
Кандићева, воде заустављању европских интеграција Србије и јер се постављање
балвана почев од 1991. године, према њеним речима, увек лоше завршавало по Србе
који су у колонама избегли из Книна 1995. године. 

  

Кандићева је навела да Србија може да осигура гаранције за Србе јужно од Ибра и да
добије аутономију за север Косова, оценивши да лидер СПО-а Вук Драшковић говори
"оно што представља важан политички интерес" Србије. 

  

Она је навела и да и од доласка међународних снага 1999. на Косову "делују припадници
полиције и Државне безбедности" из Србије, оценивши да је Србија "унела криминал у
северни део Косова, јер у Косовској Митровици не раде судови, тако да је сада то оаза
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за политички екстремизам и послове који доносе новац". 

  

Кандићева је оценила да је поновљено суђење бившем команданту ОВК Рамушу
Харадинају у Хашком трибуналу важно и добро, јер ће бити утврђено више чињеница

  

Она сматра да хашко тужилаштво није добило од Србије довољно јаких доказа и да
Србија није довољно учинила да оно што се догађало Србима на Косову документује
чврстим доказима. 

  

Кандићева је изразила наду да ће се додатним извођењем доказа много више тих
важних чињеница бити утврђено и да ће бити јасније шта се тамо догађало и која је
улога Харадинаја као команданта ОВК.
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